



## التشريعات المتعلقة بمجلس أبوظبي للجودة والمطابقة

### Regulations related to QCC

Title	العنوان	رقم القرار Decree #	السنة Year	#
Law 3:2009 regarding the quality and conformity in the Emirate of Abu Dhabi	قانون رقم (3) لسنة 2009 بشأن الجودة والمطابقة في إمارة أبوظبي	3	2009	1
Decree 143:2015 regarding QCC Fees	قرار رئيس المجلس التنفيذي رقم (143) لسنة 2015 بشأن رسوم الخدمات في مجلس أبوظبي للجودة والمطابقة	143	2015	2
Decree 22:2012 General requirements for quality and conformity program and issuing Trust Mark	قرار رقم (22) لسنة 2012 الشروط العامة لبرنامج الجودة والمطابقة ومنح علامة الثقة	22	2012	3
Decree 87:2019 regarding the use of Trust Mark on the issued certificates and reports by the designated CABs	قرار رقم (87) لسنة 2019 بشأن تنظيم استخدام علامة الثقة على التقارير والشهادات الصادرة عن جهات تقييم المطابقة المفوضة	87	2019	4
Cabinet decision regarding fees imposed for Metrological Services	قرار مجلس الوزراء في شأن الرسوم المفروضة على الخدمات المترولوجية	22	2011	5
Cabinet decision regarding the controlling on the conformity assessment bodies	قرار مجلس الوزراء بشأن النظام الاماراتي للرقابة على جهات تقييم المطابقة	35	2015	6

Title	العنوان	رقم القرار Decree #	السنة Year	#
Cabinet decision regarding the fees of controlling services on the conformity assessment bodies	قرار مجلس الوزراء بشأن خدمات الرقابة على جهات تقييم المطابقة	36	2015	7